

SENARAI KUANTITI

CADANGAN KERJA-KERJA MENAIKTARAF LALUAN PEJALAN KAKI, FASILITI AWAM DAN LAIN-LAIN KERJA BERKAITAN DI TAMAN TASIK PUCHONG PERDANA, PUCHONG, SELANGOR DARUL EHSAN.

NO. SEBUT HARGA : MBSJ.KUB.400-5/7/328

BIL	HURAIAN KERJA	JUMLAH (RM)
	<u>KERJA-KERJA AWALAN (PRELIMINARIES)</u>	
	KEHENDAK PERMULAAN DAN SYARAT-SYARAT AM	
	Menyediakan perkara-perkara berikut :-	
A	Kerja-kerja awalan seperti penyediaan pangangkutan oleh pihak kontraktor bagi menghantar ke tapak serta mengeluarkan dari tapak peralatan/mesin/jentera/loji /lori, buruh, penyediaan laluan keluar/masuk sementara ke tapak kerja, penyediaan <i>steel plate</i> dan lain-lain kerja berkaitan mengikut kesesuaian penggunaannya di tapak.	
	Perlindungan Takaful/Perlindungan Insurans	
B	Polisi takaful/Insurans Tanggungan Awam (iaitu takaful/insirans terhadap bencana kepada orang-orang dan kerosakan kepada harta)	
C	Polisi takaful/Insurans Kerja	
D	Nombor-nombor pendaftaran di bawah Skim Keselamatan Sosial Pekerja	
	** Kontraktor adalah digalakan untuk mengambil <i>pelan perlindungan Takaful berbanding pelan Perlindungan Insurans</i>	
E	Menyediakan Bon Perlaksanaan (<i>Perfomance Bond</i>) : Bank / Islamic Bank / BPIMB / Insurans / Takaful atau Jaminan Syarikat Kewangan* Wang Jaminan Perlaksanaan (WJP)* * Potong mana yang tidak berkenaan	
	Papantanda Projek	
F	Kerja-kerja bekal dan pasang satu (1) papantanda projek mengikut spesifikasi yang ditetapkan. Hendaklah dipasang sebelum projek berjalan hingga siap projek termasuk membuka dan membawa keluar dari tapak. (Mengikut spesifikasi Jabatan Kejuruteraan)	
	Papantanda PSP	
G	Kerja-kerja bekal dan pasang satu (1) papantanda 'Projek Selangor Penyayang' kekal mengikut spesifikasi yang telah ditetapkan.	
	Laporan Bergambar	
H	Menyediakan laporan bergambar sebelum, sedang dan selepas kerja dijalankan di tapak. Penyediaan tuntutan bayaran lengkap dengan gambar sebelum, semasa dan selepas siap kerja dan dijilidkan, diserahkan semasa membuat tuntutan pembayaran lengkap dengan <i>invoice</i> borang <i>taking off</i> , pelan lokasi kerja, gambar kerja berserta tarikh dan dijilid kemas.	
JUMLAH DIBAWA KE HADAPAN (RM) :		

BIL	HURAIAN KERJA	JUMLAH (RM)
	JUMLAH DIBAWA DARI HADAPAN (RM) :	
	<u>KERJA-KERJA AWALAN (PRELIMINARIES) (Sambungan)</u>	
	KEHENDAK PERMULAAN DAN SYARAT-SYARAT AM	
	Peralatan Keselamatan	
A	Penyediaan peralatan keselamatan yang mencukupi dan bersesuaian semasa bekerja seperti papantanda amaran/lalulintas, topi keselamatan, but keselamatan, <i>safety vest</i> , bendera, lampu bikon, kon, pita keselamatan (<i>red & white hazard</i>), plastic barrier, hoarding dan lain-lain keperluan yang berkaitan sepanjang tempoh kerja untuk semua pekerja/kakitangan kontraktor.	
	Penyediaan Jadual Perancangan Kerja (<i>Work Programme</i>)	
B	Menyediakan dan mengemukakan Jadual Perancangan Kerja (<i>Work Programme</i>) sebelum kerja di tapak bagi memantau dan mengenalpasti status kemajuan kerja di tapak dari masa ke semasa.	
	Pita Keselamatan	
C	Membekal dan memasang <i>red and white hazard tape</i> di keliling kawasan kerja bagi tujuan keselamatan termasuk tiang daripada kayu untuk mengikat pita keselamatan tersebut sepanjang tempoh kerja.	
	JUMLAH DIBAWA KE RINGKASAN SEBUT HARGA (RM) :	

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	JUMLAH (RM)
	<p>Kuantiti bagi kerja-kerja berikut adalah sementara (Provisional Quantity), Bayaran akan dibuat berdasarkan kepada kuantiti sebenar di tapak yang akan dikira semula setelah kerja dilaksanakan.</p> <p><u>PENYEDIAAN TAPAK (SITE CLEARING)</u></p>				
A	<p>Kerja-kerja membersihkan tapak, memotong pokok, semak samun yang berada di kawasan tapak bina serta dibuang keluar dari tapak seperti arahan P.P. Kerja-kerja pembersihan tapak hendaklah menggunakan jentera dan mesin yang besesuaian dan lori roro 3 tan untuk membawa sisa keluar dari tapak.</p>	ITEM	-	-	
B	<p>Kerja-kerja menebang pokok berukuran lilit 2.0m sehingga 2.5m sehingga ke paras tanah termasuk kerja-kerja menghancurkan tunggul menggunakan mesin penghancur tunggul (<i>stump grinder</i>) serta meratakan semula tanah dan membersihkan tapak serta membawa sisa keluar dari tapak.</p>	NOS	2		
C	<p>Kerja-kerja membaiki semula tebing longkang yang pecah selepas kerja-kerja menebang dan membuang akar pokok dengan tembok batu corak rambang (<i>rubble walling</i>) ukuran 225mm diikat dengan simen mortar (1:3) dibina mencuram mengikut bentuk longkang dan lain-lain kerja berkaitan.</p>	M2	4		
	<p><u>KERJA-KERJA MEMBINA LALUAN PEJALAN KAKI</u></p> <p>Memecah dan mengorek</p>				
D	<p>Kerja-kerja memecah, membongkar dan mengeluarkan dari tapak struktur sediaada seperti kemasan konkrit, <i>concrete interlocking paver</i>, <i>road kerb</i> sediaada, papan tanda, penutup longkang, rel penghadang serta lain-lain termasuk membawa keluar dari tapak bina dan dibuang ke tempat dibenarkan seperti diarahkan oleh Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.</p>	ITEM	-	-	
E	<p>Mengali tanah dari <i>ground level</i> pada kedalaman tidak melebihi 0.2meter (dengan jentera) termasuk membawa keluar bahan / sisa korekan dari tapak bina melebihi 5km dan lain-lain kerja berkaitan.</p>	M3	60		
F	<p>Crusher Run</p> <p>Kerja-kerja membekal, menghampar dan memadat lapisan <i>crusher run</i> 100mm tebal atau bahan dasar pejalan kaki yang setara dan diluluskan dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.</p>	M2	300		
JUMLAH DIBAWA KE RINGKASAN SEBUT HARGA (RM) :					

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	JUMLAH (RM)
	<p>Kuantiti bagi kerja-kerja berikut adalah sementara (<i>Provisional Quantity</i>), Bayaran akan dibuat berdasarkan kepada kuantiti sebenar di tapak yang akan dikira semula setelah kerja dilaksanakan.</p> <p><u>KERJA-KERJA MEMBINA LALUAN PEJALAN KAKI (Sambungan)</u></p> <p>Acuan Konkrit (<i>Formwork</i>)</p>				
A	<p>Kerja-kerja membekal dan memasang acuan konkrit (formwork) tidak berketam pada permukaan tegak dan lain-lain kerja berkaitan.</p>	M2	80		
	<p>Besi Tetulang</p>				
B	<p>Kerja-kerja membekal, menghampar dan memasang kepingan jejaring No.A6 atau tetulang keluli dikimpal berbentuk jejaring 200mm x 200mm, beratnya 2.22kg setiap meter persegi dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.</p>	M2	300		
	<p>Konkrit & Kemas Permukaan</p>				
C	<p>Kerja-kerja membekal, menghampar dan memadamkan konkrit <i>In-Situ</i> Gred 25 (1:1 1/2:3-20mm) 150mm tebal termasuk kemas broom finish dan membina ramp berkecerunan 1:10 atau yang bersesuaian di setiap hujung laluan pejalan kaki serta lain-lain kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.</p>	M3	46		
D	<p>Kerja-kerja membekal, merata dan menyiapkan 20mm corak <i>imprint</i> dan <i>colour finish</i> termasuk <i>powder coating</i> dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.</p>	M2	300		
	<p>Blind Man Tiles</p>				
E	<p>Membekal dan memasang <i>Blind Man Tiles (Tact Tile - Line and Dotted)</i> berukuran 300mm x 300mm x 60mm tebal dengan warna bersesuaian termasuk simen dan pasir 1:3 (skrid) dan lain-lain kerja berkaitan mengikut spesifikasi yang ditetapkan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.</p>	NOS	300		
	<p>In-situ Concrete Kerb</p>				
F	<p>Kerja-kerja memotong dan mengorek sisi turapan jalan dengan menggunakan road cutter dan lain-lain jentera atau mesin berkaitan bagi membina bebendul jalan (kerb) serta membuang sisa korekan jalan ke tapak perlupusan yang dibenarkan melebihi 5km dan lain-lain kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.</p>	M2	8		
JUMLAH DIBAWA KE RINGKASAN SEBUT HARGA (RM) :					

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	JUMLAH (RM)
	<p>Kuantiti bagi kerja-kerja berikut adalah sementara (<i>Provisional Quantity</i>), Bayaran akan dibuat berdasarkan kepada kuantiti sebenar di tapak yang akan dikira semula setelah kerja dilaksanakan.</p> <p><u>KERJA-KERJA MEMBINA LALUAN PEJALAN KAKI (Sambungan)</u></p>				
A	<p>Kerja-kerja membina dan memasang <i>cast in-situ side kerb</i> (bebendul jalan) dengan konkrit in-situ (Gred 30) dan dipasang dengan jentera <i>cast in-situ</i> lengkap dengan 225mm diameter bukaan <i>opening</i> pada jarak setiap 6m, termasuk memancang, menanda aras (<i>guide level</i>), merata dan memadatkan <i>crusher run</i>, menimbun tanah dan lain-lain kerja berkaitan serta kemas akhir sehingga siap sempurna seperti arahan dari Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.</p>	M	24		
B	<p>Membekal dan memasang longkang bulat 225mm diameter scupper drain jenis tanah liat tembikar bergilap (<i>glazed</i>) <i>RGW</i> dengan simen mortar 1:1 termasuk pengaliran, pembersihan, membuang sisa keluar ke tempat dibenarkan, menghampar pasir, menimbus tanah, meratakan tanah (<i>top soil</i>) untuk merapi dengan tenaga buruh dan jentera atau mesin yang bersesuaian dan lain-lain kerja berkaitan mengikut spesifikasi dan arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.</p>	M	6		
C	<p><i>In-situ Concrete Slab Ramp</i></p> <p>Membina lantai konkrit termasuk memasang acuan pada bahagian sisi muka tegak dan bahagian bawah lantai, membekal dan memasang besi tetulang jenis high tensil Y12 diameter, menghampar dan memadat <i>In-situ Concrete gred 25</i> - minimum 150mm tebal dengan kemas <i>broom finish</i> termasuk kerja korekan dan lain-lain kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.</p>	M2	3		
D	<p><i>Handrail Laluan Pejalan Kaki</i></p> <p>Membekal dan memasang pagar dawai bergalvani umumnya dibina daripada 4mm diameter <i>mesh</i>, dengan jarak tegak 75mm dan jarak mendatar 12.50mm, saiz panel 2400mm lebar. (<i>anti-climb fencing</i>) - 1.2m tinggi</p>	M2	120		
E	<p><i>Ancillaries include galvanised Ultragal 60mm diameter Post c/w welded cap with interval at every 2580mm centre to centre including stainless steel U clip bolt and nut as per drawing</i> - 1.5m tinggi.</p>	NOS	43		
F	<p>Kerja-kerja bekal dan pasang <i>bollard</i> jenis konkrit ukuran 75mm x 75mm bertetulang dan lain-lain kerja berkaitan.</p>	NOS	3		
JUMLAH DIBAWA KE RINGKASAN SEBUT HARGA (RM) :					

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	JUMLAH (RM)
A	<p>Kuantiti bagi kerja-kerja berikut adalah sementara (<i>Provisional Quantity</i>), Bayaran akan dibuat berdasarkan kepada kuantiti sebenar di tapak yang akan dikira semula setelah kerja dilaksanakan.</p> <p><u>KERJA-KERJA MEMBINA LALUAN PEJALAN KAKI (Sambungan)</u></p> <p>Rumput Kerja-kerja membekal dan menanam rumput <i>axonopus compresus (cow grass)</i> 95% secara rapat (<i>closed turfing</i>). Rumput ditanam hendaklah dimampatkan dengan <i>roller</i> supaya tidak berbonggol, saiz rumput berukuran 300mm x 300mm dan perlu disiram setiap hari. Sekiranya rumput mati kontraktor perlu menggantikannya sehingga rumput subur.</p>	M2	120		
JUMLAH DIBAWA KE RINGKASAN SEBUT HARGA (RM) :					

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	JUMLAH (RM)
	<p>Kuantiti bagi kerja-kerja berikut adalah sementara (<i>Provisional Quantity</i>), Bayaran akan dibuat berdasarkan kepada kuantiti sebenar di tapak yang akan dikira semula setelah kerja dilaksanakan.</p> <p>KERJA-KERJA MEMASANG RAILING DI KAWASAN TEPI TASIK MASJID</p>				
A	Mengali tanah dari ground level pada kedalaman tidak melebihi 0.3meter (dengan jentera) termasuk membawa keluar bahan / sisa korekan dari tapak bina melebihi 5km dan lain-lain kerja berkaitan.	M3	6		
B	Kerja-kerja membekal, menghampar dan memadatkan konkrit untuk asas konkrit 300mm x 300mm x 300mm tinggi Gred 25 (1:1 1/2:3-20mm) dan peralatan kelengkapan memadat <i>vibrator</i> dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.	M3	6		
C	Membekal dan memasang pagar dawai bergalvani dibina daripada 4mm diameter <i>mesh</i> , dengan jarak tegak 75mm dan jarak mendatar 12.50mm, saiz panel 2400mm lebar. (<i>anti-climb fencing</i>) - 1.2m tinggi	M2	240		
D	<i>Ancillaries include galvanised Ultragal 60mm diameter Post c/w welded cap with interval at every 2580mm centre to centre including stainless steel U clip bolt and nut as per drawing</i> - 1.5m tinggi.	NOS	85		
JUMLAH DIBAWA KE RINGKASAN SEBUT HARGA (RM) :					

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	JUMLAH (RM)
	<p>Kuantiti bagi kerja-kerja berikut adalah sementara (<i>Provisional Quantity</i>), Bayaran akan dibuat berdasarkan kepada kuantiti sebenar di tapak yang akan dikira semula setelah kerja dilaksanakan.</p> <p>KERJA-KERJA MEMBAIKI TANGGA SEDIAADA</p> <p>Memecah dan mengorek</p> <p>A Kerja-kerja memecah, membongkar dan mengeluarkan dari tapak struktur sediaada seperti kemasan konkrit, concrete interlocking paver, road kerb sediaada, papan tanda, penutup longkang, rel penghadang serta lain-lain termasuk membawa keluar dari tapak bina dan dibuang ke tempat dibenarkan seperti diarahkan oleh Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.</p> <p>Konkrit</p> <p>B Kerja-kerja membekal, menghampar dan memadatkan konkrit untuk asas konkrit 300mm x 300mm x 300mm tinggi Gred 25 (1:1 1/2:3-20mm) dan peralatan kelengkapan memadat <i>vibrator</i> dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.</p> <p>Railing</p> <p>C Membekal dan memasang <i>M.S Hollow</i> (keluli lembut berongga) <i>Railing</i> saiz 50mm diameter di pasang pada laluan lantai konkrit termasuk memotong, membengkok, mengimpal, memasang <i>flat bar</i>, <i>bolt</i> dan <i>nut</i>, mengecat dengan lapisan cat anti karat dan dua (2) lapisan cat kilat serta lain-lain kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.</p>	ITEM	-	-	
		M3	2		
		M	10		
JUMLAH DIBAWA KE RINGKASAN SEBUT HARGA (RM) :					

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	JUMLAH (RM)
	<p>Kuantiti bagi kerja-kerja berikut adalah sementara (<i>Provisional Quantity</i>), Bayaran akan dibuat berdasarkan kepada kuantiti sebenar di tapak yang akan dikira semula setelah kerja dilaksanakan.</p> <p>KERJA-KERJA MENGECAT RAILING SEDIAADA DI DATARAN TASIK PUCHONG PERDANA</p> <p>Mengecat Besi</p>				
A	Kerja-kerja mengikis cat-cat lama dari besi dan bersihkan karat-karat dengan berus dawai.	M2	100		
B	Kerja-kerja menyediakan permukaan dan mengecat dua lapisan Cat Kilat Berasas Damar Alkalyd Sintetik A1, A2 pada permukaan logam.	M2	100		
	<p>KERJA-KERJA MENAIKTARAF GAZEBO SEDIAADA</p> <p>Lantai</p>				
C	Memotong, memecah dan membersihkan segala ubinan dan skrid dan ratakan semula serta adakan jalur potongan untuk menerima yang baru dipermukaan konkrit.	M2	22		
D	Kerja-kerja meratakan simen dan pasir (1:3) atau skrid dilepa licin untuk menerima jubin lantai 20mm tebal dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.	M2	41		
E	Kerja-kerja membekal dan memasang 300mm x 300mm x 8mm jubin <i>homogenous (anti-slip homogenous tiles)</i> .	M2	41		
	<p>Bumbung</p>				
F	Membuka genting-genting yang rosak dan menggantikannya dengan genting-genting baru.	M2	20		
G	Membekal dan memasang genting konkrit berukuran 375mm x 225mm kepada bumbung curam termasuk kayu beroti Kumpulan B berukuran 50mm x 25mm.	M2	43		
	<p>Mengecat Bumbung Gazebo</p>				
H	Sediakan permukaan dan sapu dua lapis cat rintangan cuaca (<i>weathershield</i>) pada bumbung gazebo.	M2	23		
	<p>Mengecat Dinding Tiang dan Beam</p>				
J	Mengikis cat kapur lama, distemper lama dan sebagainya dari permukaan yang dilepa, basuh dan membaiki semua retak dan permukaan lain yang cacat.	M2	70		
H	Sediakan permukaan dan sapu satu lapis cat berasas simen pada permukaan-permukaan berlepa.	M2	70		
J	Sediakan permukaan dan sapu dua lapis cat rintangan cuaca (<i>weathershield</i>) pada permukaan-permukaan berlepa.	M2	70		
JUMLAH DIBAWA KE RINGKASAN SEBUT HARGA (RM) :					

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	JUMLAH (RM)
	<p>Kuantiti bagi kerja-kerja berikut adalah sementara (<i>Provisional Quantity</i>), Bayaran akan dibuat berdasarkan kepada kuantiti sebenar di tapak yang akan dikira semula setelah kerja dilaksanakan.</p> <p>KERJA-KERJA MEMBAIKI LANTAI REFLEKSOLOGI</p> <p>Memecah dan mengorek</p> <p>A Kerja-kerja memecah, membongkar dan mengeluarkan dari tapak struktur sediaada seperti kemasan konkrit, <i>concrete interlocking paver</i>, <i>road kerb</i> sediaada, papan tanda, penutup longkang, rel penghadang serta lain-lain termasuk membawa keluar dari tapak bina dan dibuang ke tempat dibenarkan seperti diarahkan oleh Pegawai Penguasa dan wakilnya.</p>	ITEM	-	-	
	<p>Crusher Run</p> <p>B Kerja-kerja membekal, menghampar dan memadat lapisan <i>crusher run</i> 100mm tebal atau bahan dasar pejalan kaki yang setara dan diluluskan dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.</p>	M2	44		
	<p>Acuan Konkrit (Formwork)</p> <p>C Kerja-kerja membekal dan memasang acuan konkrit (<i>formwork</i>) tidak berketam pada permukaan tegak dan lain-lain kerja berkaitan.</p>	M2	9		
	<p>Besi Tetulang</p> <p>D Kerja-kerja membekal, menghampar dan memasang kepingan jejaring No.A6 atau tetulang keluli dikimpal berbentuk jejaring 200mm x 200mm, beratnya 2.22kg setiap meter persegi dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.</p>	M2	44		
	<p>Konkrit & Kemasan Permukaan</p> <p>E Kerja-kerja membekal, menghampar dan memadatkan konkrit <i>In-Situ</i> Gred 25 (1:1 1/2:3-20mm) 150mm tebal termasuk kemasan dan membina ramp berkecerunan 1:10 atau yang bersesuaian di setiap hujung serta lain-lain kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.</p>	M3	13		
	<p>F Buang, bekal dan pasang kemasan lantai jenis batu refleksologi termasuk kelengkapan bersesuaian sehingga sempurna.</p>	BORONG	-	-	
JUMLAH DIBAWA KE RINGKASAN SEBUT HARGA (RM) :					

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	JUMLAH (RM)
	<p>Kuantiti bagi kerja-kerja berikut adalah sementara (<i>Provisional Quantity</i>), Bayaran akan dibuat berdasarkan kepada kuantiti sebenar di tapak yang akan dikira semula setelah kerja dilaksanakan.</p> <p>FASILITIS</p> <p>Mengantikan tempat duduk</p>				
A	<p>Menggali tanah dari <i>ground level</i> pada kedalaman tidak melebihi 0.45meter (dengan jentera) termasuk membawa keluar bahan / sisa korekan dari tapak bina melebihi 5km dan lain-lain kerja berkaitan.</p>	M3	10		
	<p>Crusher Run</p>				
B	<p>Kerja-kerja membekal, menghampar dan memadat lapisan <i>crusher run</i> 150mm tebal atau bahan dasar pejalan kaki yang setara dan diluluskan dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.</p>	M2	4		
	<p>Acuan Konkrit (<i>Formwork</i>)</p>				
C	<p>Kerja-kerja membekal dan memasang acuan konkrit (<i>formwork</i>) tidak berketam pada permukaan tegak dan lain-lain kerja berkaitan.</p>	M2	32		
	<p>Besi Tetulang</p>				
D	<p>Kerja-kerja membekal, menghampar dan memasang kepingan jejaring No.A6 atau tetulang keluli dikimpal berbentuk jejaring 200mm x 200mm, beratnya 2.22kg setiap meter persegi dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.</p>	M2	30		
	<p>Konkrit & Kemasan Permukaan</p>				
E	<p>Kerja-kerja membekal, menghampar dan memadatkan konkrit <i>In-Situ</i> Gred 25 (1:1 1/2:3-20mm) 150mm tebal untuk <i>slab</i> termasuk kemasan yang bersesuaian di setiap hujung serta lain-lain kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.</p>	M3	4		
F	<p>Kerja-kerja membekal, menghampar dan memadatkan konkrit <i>In-Situ</i> Gred 25 (1:1 1/2:3-20mm) 300mm x 300mm x 450mm untuk <i>footing</i> termasuk kemasan yang bersesuaian di setiap hujung serta lain-lain kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.</p>	M3	1		
G	<p>Kerja-kerja membekal dan memasang <i>railing</i> dari <i>M.S tubing stainless steel</i> 100mm diameter termasuk memotong, membengkok, mengimpal dan aksesori serta kerja-kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.</p>	M	66		
JUMLAH DIBAWA KE RINGKASAN SEBUT HARGA (RM) :					

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	JUMLAH (RM)
A	<p>KERJA-KERJA AKHIRAN DAN PEMBERSIHAN TAPAK</p> <p>Kerja-kerja kemas akhir tapak termasuk membuang bahan sisa binaan keluar dari tapak dan memastikan kawasan pembinaan bersih seperti diarahkan serta lain kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P. atau wakilnya.</p>	BORONG	-	-	
JUMLAH DIBAWA KE RINGKASAN SEBUT HARGA (RM) :					